
El Shaarawy: Mamy taką samą jakość jak Juve
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Stephan El Shaarawy udzielił wywiadu dla Sky Sport po wczorajszym

treningu zespołu. Gracz Romy wypowiedział się między innymi na temat

nadchodzącego meczu z Fiorentiną.

Pierwsze mecze 2017 roku...

- Zaczęliśmy 2017 rok z pozytywnymi wynikami, ostatnie dwa występy nie były

najlepsze, ale przeszliśmy rundę Coppa Italia, co jest dla nas kluczowe. Z Sampą

zaliczyliśmy niepowodzenie, we wtorek możemy się podnieść przeciwko mocnej

drużynie, aby wrócić na drugie miejsce w tabeli.

Roma-Fiorentina?

- To będzie trudny mecz, Fiorentina gra piękną piłkę, musimy powrócić ze

zwycięstwem, aby wrócić nad Napoli i zostać blisko Juve. Nie możemy stawiać sobie

granic. Musimy nadal wygrywać i zajść na szczyt we wszystkich trzech rozgrywkach.

Juventus?

- Juventus wygrywa zasłużenie w trakcie sezonu. Dzięki ich mentalności również w

zeszłym sezonie zaliczyli niesamowity bieg i trzeba im oddać zasługi. Są bardzo

mocni i grają bardzo dobrze, ale my mamy taką samą jakość. Nie możemy się

ograniczać, musimy starać się za nimi nadążać.

Napoli i Mertens.

- Mertens zawsze pokazywał niesamowitą jakość, tak jak całe Napoli. Grają piękną

piłkę, w przodzie mają mocnych piłkarzy jak Mertens, Callejon, Insigne i Hamsik.

Zasługują na wszystko to, co osiągnęli, jednak mamy szansę ich przeskoczyć i damy

z siebie wszystko.

2016 rok?

- Jestem bardzo samokrytyczny, ale myślę, że rozegrałem dobry rok, zwłaszcza jeśli

chodzi o poprzedni sezon. Jestem zadowolony z tego, co robię w Romie i jestem

pewien siebie, nie tylko z personalnego punktu widzenia, ale całej drużyny.

Jesteśmy bardzo mocnym zespołem, który razem z trenerem posiada wszelkie

wymogi, aby dobrze się spisać. 
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